
                    

Motie: toekomst Betonbos bewoners 

De gemeenteraad van Groningen, in vergadering bijeen op woensdag 15 mei 2024, 

besprekende het raadsvoorstel gewijzigde vaststelling omgevingsplan Stadshavens. 

Constaterende dat: 

• de woningnood in Groningen bijzonder groot is; 

• onze gemeente daarom 3300 woningen wil bouwen in de nieuw te realiseren wijk Stadshavens; 

• de huidige regering middels de Woningbouwimpuls miljoenen aan de gemeente wil geven voor 

Stadshavens en omgeving op voorwaarde dat de bouwprojecten, binnen drie jaar na de toekenning van 

start gaan; 

• bewoners van het Betonbos, gelegen in het gebied Stadshavens, wisten dat ze vroeg of laat moesten 

vertrekken van het terrein, maar tevergeefs hebben gezocht naar een alternatieve locatie; 

• het college het belang van alternatieve woonvormen hoog in het vaandel zegt te hebben staan en de 

coalitie zowel in het coalitieakkoord als in de gemeentelijke woonvisie schrijft ruimte voor alternatieve 

woonvormen van groot belang te vinden. 

 Overwegende dat: 

• de huidige bewoners van het betonbos altijd netjes op het terrein hebben gepast en bovendien een 

leefwijze hebben getoond waarin met liefde en zorg voor natuur, milieu en omgeving is omgegaan;  

• bij de bewoners verwachtingen zijn gewekt, na het op verzoek van de gemeente zetten van 

handtekeningen voor een gebruikersovereenkomst met de eigenaar van het terrein, dat zij samen met de 

gemeente gesprekken zouden voeren over een alternatieve locatie, maar dit tot nu toe niets heeft 

opgeleverd;  

• de gemeente Groningen de meeste kennis en het beste zicht heeft op mogelijke alternatieve locaties om 

de Betonbosbewoners opnieuw te huisvesten;      

• tot 24 april jl. volgens gedeputeerde Bram Schmaal (RO) er door de gemeente alleen op ambtelijk niveau 

over de kwestie is gesproken met de provincie; 

• diezelfde gedeputeerde in de casus Betonbos een welwillende houding toont en nadrukkelijk aangeeft in 

de nieuwe provinciale omgevingsvisie waar nu aan gewerkt wordt, met een bredere blik naar wonen te 

willen kijken1; 

• dit een nieuwe opening biedt om wellicht (tijdelijk) tot wonen te komen op bijvoorbeeld De Banjer. 

 

Verzoekt het College:                                                                                                                                               

• op zeer korte termijn en met grote urgentie, op het hoogste niveau om tafel te gaan met gedeputeerde 

Schmaal van de provincie Groningen, en er zorg voor te dragen dat de bewoners van het Betonbos binnen 

3 maanden kunnen worden ondergebracht op een alternatieve locatie, die recht doet aan de huidige 

manier van wonen en leven. 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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1 https://dvhn.nl/groningen/stad/Groningen-ziet-plek-voor-Stadsnomaden-op-platteland-29012121.html  
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